
Akademický senát Fakulty humanitních studií Univerzity Hradec Králové 
 

 
Zápis z 10. zasedání AS FHS UHK ze dne 25. 4. 2007 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Přítomni: , dr. Outlý, dr. Kohárová,  prof. Musil, dr. Němečková, Mgr. Springerová, 
 I. Macůrková, B. Stoklasová, , M. Cerman 
Omluveni:  dr. Valenta, Č. Pelikán 
Neomluven: T. Janíček 
Hosté:  dr. Grulich, Ing. Svobodová, doc. Tichý 
 
Program: 

1. Návrh rozpočtu na r. 2007 
2. Různé 

 
Přítomné přivítal místopředseda senátu dr. Outlý a zahájil jednání. 
 
Bod 1: 
 
Dr. Outlý předal slovo děkanovi, aby představil finanční rozpočet fakulty: rozpočet na letošní 
rok je oproti loňskému roku vyrovnaný, je v něm zahrnuto navýšení odvodu pro rektorát, 
v důsledku výstavby Administrativního centra KÚ KHK, kde bude UHK v komerčním nájmu. 
Dalším důvodem navýšení odvodů pro rektorát je zvýšení provozních nákladů = elektřina, 
teplo, atp. Pan děkan vyzdvihl význam přidělené dotace 1 milionu Kč od Poslanecké 
sněmovny ČR jen pro FHS od p. poslance dr. Kafky. Část dotace připadne KPOL  a část 
KEPA. V rozpočtu není uvedena splátka půjčky FIM, se kterou se dohodl odklad.Půjčka se 
začne splácet až v r. 2008. 
 
Dr. Outlý poté otevřel diskuzi: 

- prof. Musil: veřejnost je mylně informována o tom, že Univerzita HK staví společně 
s Krajským úřadem Regio-Centrum Nový Pivovar, čemuž tak není, prostory se budou 
univerzitě pouze pronajímat. Dr. Outlý položil dotaz, proč rektorát nehradí veškeré 
náklady na pronájem prostor také FHS, hradí-li tyto náklady Pedagogické fakultě. Ing. 
Svobodová: drobné nájemné (v případě FHS prostory KEPA) si hradí FHS sama. 

- dr. Outlý: poměr příspěvků fakult do rozpočtu rektorátu neodpovídá poměru příjmů 
fakult. Příspěvek FHS na rektorát je o více než 1 % vyšší, nežli odpovídá jejím 
příjmům, což v přepočtu činí cca 400 tisíc Kč.  

- dr. Outlý: katedry byly v roce 2006 vyzývány k úsporným opatřením a racionalizaci 
výuky, nemají však zpětnou vazbu o tom, zda přijatá opatření vedla k finančním 
úsporám a zda k omezování nákladů přistoupila srovnatelným dílem všechna 
pracoviště. 

- děkan: nesouhlasí - mzdy na KPOL se navýšily a z grantových projektů se pořídila 
nová technika 

- dr. Outlý: bylo by vhodné, aby byl AS poskytnut přehled o hospodaření jednotlivých 
kateder s podrobně konkretizovanými položkami (např. telefony, kopírování), aby 
bylo zřejmé, jak si racionalizaci vzaly za své jednotlivé katedry a ústavy 
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- Ing. Svobodová: loni to nešlo, protože byl rozpočet schodkový, na nic jiného peníze 
nebyly , pouze na konci roku přišla dotace z MŠMT , která se použila na odměny 
zaměstnancům a na nákup nábytku a kancel. potřeb 

- děkan: namítl, kdyby se tento požadavek na konkretizaci položek přednesl dřív, byl by 
dnes na jednání AS vypracován 

- děkan: uplatňuje tímto svoje právo dle Jednacího řádu a navrhuje svolání 
mimořádného zasedání AS FHS, kde se představí konkrétní úvazky na jednotlivých 
pracovištích fakulty 

- doc. Tichý: zmapoval si poměr odučených hodin  a počty vyučujících, v současné 
době se na naší fakultě snaha o optimalizaci zatím nemůže projevit, vše souvisí 
s počtem studentů  

- dr. Outlý: vysvětlil přítomným, že jako senátorovi mu chybí bližší výklad k 
jednotlivým bodům rozpočtu, tj. jak se položka tvořila a jak vznikla 

- děkan: je třeba veřejně otevřít problém s žabomyšími válkami mezi jednotlivými 
katedrami a ústavy; zveřejníme kdo má kolik studentů, kolik odučí hodin a jak moc je 
rentabilní. 

- dr. Outlý: navrhuje úpravu v těchto položkách: navrhované náklady na telefony (oproti 
roku 2006 výrazně navýšené) ponechat na úrovni z roku 2006 a navýšit prostředky na 
propagaci studijních oborů  

- doc. Kohárová:  oponovala, ne každý má e-mail, nebo dostupný internet, např. 
oponenti jsou často vyrozumívání jedině telefonicky = je zásadně proti zkracování 
plánovaných nákladů na telefony 

Dr. Outlý dal o návrhu úprav snížení nákladů na telefony vůči zvýšeným nákladům na inzerci 
veřejně hlasovat: 
 Studentská komora: 

2 hlasy pro  0 proti   1 se zdržel 
Zaměstnanecká komora: 

2 hlasy pro  3 proti   0 se zdržel 
Tento návrh nebyl senátory přijat. 
 
O návrhu děkana odložit hlasování o rozpočtu až na příští zasedání senátu dal dr. Outlý 
veřejně hlasovat: 
 Studentská komora: 

2 hlasy pro  0 proti   1 se zdržel 
Zaměstnanecká komora: 

0 hlasy pro  5 proti   0 se zdržel 
Tento návrh nebyl senátory přijat. 

 
Na závěr vyzval místopředseda senátu dr. Outlý přítomné k přijetí usnesení v tomto znění (viz 
níže) a dal o něm hlasovat. 
 

- AS FHS schvaluje návrh rozpočtu FHS na r. 2007: 
Hlasování bylo veřejné a proběhlo takto: 

Studentská komora: 
1 hlasy pro  0 proti   2 se zdržela 

Zaměstnanecká komora: 
5 hlasů pro  0 proti   0 se zdržela 
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       - AS FHS žádá děkana, aby na příštím zasedání senátu detailně představil strukturu 
výdajů FHS  v roce 2006: 
Hlasování bylo veřejné a proběhlo takto: 

Studentská komora: 
3 hlasy pro  0 proti   0 se zdržela 

Zaměstnanecká komora: 
5 hlasů pro  0 proti   0 se zdržela 
 

 
Usnesení: 
 
 

1. AS FHS schválil návrh rozpočtu FHS na r. 2007 
 

2. AS FHS žádá děkana, aby na příštím zasedání senátu detailně představil 
strukturu výdaj ů FHS  v roce 2006. 

 
 
 
 
 
 
 

       PhDr. Jan Outlý, Ph.D., v.r. 
                                                                                            místopředseda AS FHS 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ilona Krausová 


